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Vážení občané, 
 většině z Vás, kteří nechodíte na veřejná jednání zastupitelstva, si 
dovoluji v tomto článku připomenout podstatné informace k přestavbě 
naší školy. 
 V letech 2003 a 2004 jsme obdrželi dotace ze státního rozpočtu  
po 15 milionech Kč, za které jsme provedli kompletní opravu vnitřku 
historické budovy a vybudovali nové schodiště. 
 V roce 2005 jsme obdrželi další 2 mil. Kč a dokončili tak 
výtahovou věž. Na následující rok 2006 a na ten letošní jsme bohužel 
nedostali žádný státní příspěvek. 
 Vzhledem k tíživé situaci naší školy a neexistenci tělocvičny se 
nově zvolené zastupitelstvo rozhodlo při sestavování letošního rozpočtu 
uvažovat o zahájení stavby z vlastních prostředků. 
 Naše vyčkávání bylo také ovlivněno úvahou získat potřebné 
finanční prostředky z fondů EU. Přestože to slyšíme téměř denně, jaké 
možnosti se nám z Bruselu naskýtají, tak opak je pravdou. 
 Jednání zastupitelstva městyse v poslední době probíhají 
v nezvykle krátkých intervalech a na každém z nich se řeší tento palčivý 
problém. Veřejné zasedání dne 15. 5. 2007 schválilo vložení vlastních 
prostředků ve výši 5,5 mil. Kč jako spoluúčast v programu 298210 
Ministerstva financí ČR. 
 6. veřejné zasedání dne 24 5. 2007 schválilo Dodatek č. 7 ke 
smlouvě o dílo s dodavatelem stavby. Tento dodatek, který řeší smluvní 
vztah na dokončení díla, stanovil nový termín dokončení a upravil         
též cenu. Po přepočtech inflace předchozích let a odhadu dokončení       
do srpna 2009 jsou upřesněny náklady dokončení celého díla v částce    
55 045 116,- Kč. 
 Poslední květnový den byla aktualizovaná žádost předána na MF 
ČR a požádáno o její zařazení Rozpočtovým výborem Parlamentu ČR do 
státního rozpočtu na rok 2008. 

 7. veřejné zasedání dne 14. 6. 2007 bylo opět mimořádné a  
zabývalo se prakticky jediným bodem programu a to „Přestavbou školy“. 
Po technickém posouzení samostatné stavby tělocvičny a jejím napojení 

na hlavní budovu byl zastupitelstvu městyse předložen rozpočet této 
etapy a časový harmonogram. Tento tolik potřebný objekt pro školu, ale 
také pro naši sportující veřejnost, byl oceněn položkovým rozpočtem ve  



 

  

výši téměř 18 mil. Kč. Náš rozpočet samozřejmě takovouto částkou 
nedisponuje, ale vložení povinného podílu našich financí nám umožní 
stavbu zahájit a další jednání ukážou, jak se bude situace řešit. 
 Samozřejmě, že se budeme snažit tělocvičnu dokončit v letošním 
roce. Věřte, nebude to lehký úkol! 

Jiří Kaplan, starosta obce 
Územní plán 
 Na základě nového stavebního zákona č. 183/2006 Sb. v platném 
znění zadalo zastupitelstvo městyse zpracovat nový územní plán, který 
oproti původnímu řeší celé katastrální území Doudleby nad Orlicí a 
Vyhnánov. 
 Než dojde k veřejnému projednání konceptu, budete se s ním 
moci seznámit. Bude vystaven v zasedací místnosti úřadu, která bude 
otevřena v úředních dnech pondělí a středa od 8,00 do 11,00 a od 12,00 
do 17,00 hodin ve dnech 25. 6. až 22. 8. 2007. 
 Po obdržení všech připomínek a odborných stanovisek bude 
zpracován návrh územního plánu. 
 Pokud vše půjde bez komplikací, mohli bychom přibližně za rok 
mít nový plán schválen. 
 Tento dokument je velice důležitý pro rozvoj Doudleb nad Orlicí. 
Také cena na jeho pořízení není nijak malá a pro Vaši představu dosáhne 
625 000,- Kč.  

 
Jarní výtvarná soutěž místní knihovny O nejkrásnějšího ptáčka 

 
Vybrat z 19 hodnocených prací nebylo snadné, všichni 
zúčastnění projevili velkou fantazii a šikovnost, jak 
bylo možné se přesvědčit při výstavce všech ptáčků ve 

výloze knihovny. Ocenění v podobě knížky nebo omalovánky získali: 
♥Jan Polnický  (MŠ) 

♥Denisa Křepelová, ♥Marie Ivanová  a ♥Vít Polnický z 1. třídy ZŠ 
♥Natálie Jaurová ze 3. třídy ZŠ 

♥Natálie Heligrová a ♥Nikola Šponarová ze 4. třídy ZŠ 
 

Všem malým výtvarníkům patří velké poděkování.  

Informace žadatelům o cestovní pas 
 

Vzhledem k množícím se dotazům upozorňuji občany, kterým 
končí platnost cestovního pasu a nechtějí cestovat po zemích EU na 
občanský průkaz nebo vyjíždějí mimo Evropskou unii, že o nový 
cestovní pas musí zažádat na Městském úřadu v Kostelci nad Orlicí, 
Oddělení cestovních dokladů, v budově A (stará budova), 1. patro, číslo 
dveří 102. 

Vzhledem k tomu, že dle zákona č. 329/1999 Sb., o cestovních 
dokladech, ve znění pozdějších předpisů  jsou údaje v cestovním dokladu 
zpracovávány v nosiči dat s biometrickými údaji prostřednictvím 
technického zařízení, není třeba předem pořizovat fotografii ani 
vyplňovat žádost. 

Připomínám, že k vydání cestovního pasu občanům starším 15 let 
musíte předložit platný občanský průkaz, případně starý cestovní pas a 
správní poplatek činí 600,- Kč. S občany staršími 15 let a mladšími  18 
let se musí dostavit i zákonný zástupce s platným občanským průkazem. 

U žádosti o první cestovní pas občana mladšího 15 let (jenž nemá 
platný cestovní pas) je třeba předložit i Osvědčení o státním občanství 
ČR, o které se žádá prostřednictvím matriky  na Krajském úřadu. 
(K žádosti o osvědčení je třeba doložit občanský průkaz zákonného 
zástupce, rodný list dítěte, rodné listy rodičů a správní poplatek ve výši 
100,- Kč). 

Správní poplatek za vydání cestovního pasu pro občana staršího 5 
let a mladšího 15 let činí 100,- Kč a pas má platnost pět let. 

 
Alena Červinková, matrikářka 

 
Malé povídání o psech 
 

V polovině dubna srazil ve Švermově ulici automobil psa. Řidič 
pochopitelně ujel a zraněné zvíře nechal na ulici. Naštěstí nebyl jeho 
osud lhostejný mladé dívce a přišla nám vše nahlásit. 
Problém byl však v tom, že pes neměl na řetízku známku a tak 
nezbývalo, než obvolávat majitele psů dané rasy. Naštěstí se podařilo 
držitele  psa  sehnat a  ten  si  pro  poraněné  zvíře  přijel a  odvezl  jej na 



 

  

ošetření. Přitom by stačilo, kdyby na řetízku, který měl pes kolem krku, 
byla připevněna známka, kterou majitel dostává při přihlášení psa právě 
kvůli jeho identifikaci. Neumím si představit, co bychom dělali, kdyby 
se majitele psa nepodařilo vypátrat. Odvézt cizího psa na veterinární 
ošetření a pak předat do útulku?  Hledání majitele pomocí obecního 
rozhlasu v dopoledních hodinách nebývá příliš účinné. 

Proto vás, majitele psů, chceme požádat o připevnění 
identifikačních známek. Pokud pes již tuto známku ztratil, za 13,- Kč lze 
na úřadu městyse zakoupit novou. 

Alena Červinková 

 
 
Obdrželi jsme e-mail: Pozdrav všem  
 

Jmenuji se František Jareš a jsem kronikářem města Bečova nad 
Teplou. Touto cestou blahopřeji a zároveň děkuji žákům Základní a 
mateřské školy v Doudlebech nad Orlicí  a jejich paní učitelce Jaroslavě 
Brodinové. Moje poděkování a obdiv patří těmto krásným mladým lidem 
za zhotovení repliky našeho pokladu relikviáře svatého Maura. Vysoce 
oceňuji čtyřměsíční aktivitu a důvtip, které vložili do uměleckého díla. 
Tímto činem přispěli k propagaci našeho malého městečka a dokázali, že 
mládež naší republiky nejsou jenom ti, o kterých sdělovací prostředky 
informují v tom negativním slova smyslu, ale 
i takoví, kteří jsou hodni celospolečenského 
uznání a podpory. Jistě je takových velmi 
mnoho a o takových ve sdělovacích 
prostředcích slyšíme velmi málo. Proto, 
vážení mladí přátelé, vykročili jste správným 
směrem a tento směr si uchovejte i pro 
budoucí život. Přeji vám mnoho dalších úspěchů, zdraví vám, vašim 
rodičům, pedagogům a přeji vám, abyste vždy měli hodné lidi kolem 
sebe.  

  František Jareš 
kronikář města Bečova nad Teplou 

Zlato i stříbro z Hradeckého slavíka 
 

Ve čtvrtek 3. května se Adalbertinum v Hradci Králové rozeznělo 
hlasy desítek malých i větších zpěváků. Konal se zde již 23. ročník 
pěvecké soutěže Hradecký slavík, kterého se zúčastnila i děvčata 
z oddělení sólového zpěvu ZUŠ F. I. Tůmy, Kostelec nad Orlicí  za 
klavírního doprovodu Hany Věchtové a pod vedením učitelky sólového 
zpěvu Mgr. Jany Ichové, kterou jsem požádala o několik slov k této 
soutěži: 
     Jak soutěž Hradecký slavík probíhá? 

 „Soutěž je jednokolová, soutěžící jsou rozděleni do 7. kategorií 
podle věku, nejmladším je 6 a nejstarším 25 let. Zpívá se 
s doprovodnými nástroji, v některých kategoriích je podmínkou i zpěv 
bez doprovodu a povoleny jsou pouze české, moravské a slovenské 
písně.“ 
     S kolika zpěváky, resp. zpěvačkami jste letošní ročník absolvovali? 

„Soutěžila dvě děvčata z Vamberka Kateřina Kováčová, která 
získala první místo v první kategorii a Nguyen Cam Nhung, která ve 
stejné kategorii byla druhá. Vlasta Hlaváčková (Doudleby nad Orlicí) se 
umístila na prvním místě ve třetí kategorii a soutěže se zúčastnila i 
děvčata Adéla Hynková (Kostelec nad Orlicí) a Klára Čižinská 
(Potštejn).“ 
     Dvě první místa a jedna druhé - čekala jste takový úspěch? 

„Upřímně řečeno, úspěch Kateřiny Kováčové pro mě byl celkem 
nečekaný, neboť Káťa se této soutěže letos účastnila poprvé. Moc mě 
potěšilo i druhé místo Nhung Cam Nguyen,  která se v loňské soutěži 
umístila jako třetí a svým prvním místem mě velmi příjemně překvapila i 
Vlasta Hlaváčková.“ 

Převzato z Orlického týdeníku 
  

Na snímku zleva: Adéla Hynková 
(účastnický diplom), Vlasta 
Hlaváčková (vzadu - 1. místo ve  
3. kategorii),  
Nhung Cam Nguyen (2. místo      
v 1. kategorii) a Kateřina 
Kováčová (1. místo v 1. 
kategorii) 



 

  

Držení Doudleb rodem z Bubna a Litic 
 

V souvislosti s hospodářskými změnami ve 12. a 13. století došlo 
k rozpadu jednotné knížecí hradské správy. Byla nahrazena  správou 
městskou, církevní a vrchnostenskou, které dozorovala v různém rozsahu 
správa královská. Jak se postupně z nezávislých vlastníků půdy s na ní 
usedlými poddanými ustavovala rodová šlechta, tak si s určitým  
časovým odstupem utvářeli majitelé panství strukturu a formy 
vrchnostenské /patrimoniální/ správy. Její zrod neprobíhal ani bez 
konfliktů mezi jednotlivými vlastníky panství i mezi nimi a postupně 
omezovanými poddanými, ani najednou a beze změn. Projevem této 
skutečnosti bylo i střídání vlastníků doudlebského panství od 14. do 16. 
století. V 16. století byla nová správa v hlavních rysech dovršena. 
V závislosti na velikosti a rozsahu panství se vyznačovala jistými 
odlišnostmi. 

Panská kancelář měla funkci ekonomickou, v rámci panství též 
soudní, policejní a přenesenou z veřejné správy státu. Za hospodářský 
provoz, užitek z panství a za veřejné záležitosti všech obyvatel odpovídal 
hejtman, zvaný též správce či vrchní. Méně důležité záležitosti řešil jeho 
písař. Důchodní byl písařem, specializovaným na účetnictví chodu 
správy i vztah k poddaným /platy, dávky/. Obroční zabezpečoval obilní 
hospodářství, poklasný dozoroval svážení obilí a návazné práce i prodej, 
osobní dohled na hospodaření měl pojezdný. Specializované profese 
zastávala čeleď. Šafář měl dohled na  dobytek, jeho ustájení i krmení, 
údržbu dvora a robotu. Své představitele měly rozvinuté obory 
hospodářství /porybný, sládek, lesní pojezdný aj./. Pokud bylo vlastnictví 
tvořeno větším počtem panství, mělo centrální správu. Bylo tomu tak i u 
bubnovského panství, zvláště před prodejem Žamberka, po jeho prodeji 
bylo z Doudleb spravováno panství Jelenské. Ve druhé třetině 19. století 
řídil správu Josef Pečenka. Podle údajů důchodního Weyraucha byl 
prvním známým úředníkem p. Sedlmaier, po něm pak p. Knauer a p. 
Hakl. Jako správce působil Jan Wisinger a Viktorin Beránek.  

Od r. 1833 již zmíněný Josef Pečenka, který pocházel z Miletína. 
Jeho působení bylo mimořádně významné nejen pro samotné statky 
Bubnů, ale i pro Doudleby. Podporoval růst vzdělanosti, podnikání, 
přispíval na školy a dobročinné ústavy. Jeho obětavost sloužila 
k prospěchu obyvatelstva i vrchnosti. Vážili si jej obyvatelé panství, 

vrchnost i podřízení úředníci. S jeho jménem je spjata řada opatření 
v obci. Zakoupení hasičské stříkačky, postavení kůlny pro ni, zřízení 
ústavu chudých pro Doudleby a Jelení a úprava silnice od křižovatky  na 
Potštejn. Uvedené zásluhy našly výraz v udělení prostřední civilní zlaté 
medaile císařem a králem Ferdinandem V. /jako rakouský císař 
Ferdinand I./ po dvanáctiletém působení J. Pečenky v Doudlebách v roce 
1844. V předvečer 4. října se v zámeckém parku za účasti pana hraběte, 
úředníků, doudlebských poddaných včetně židů uskutečnila velkolepá 
oslava. Medaili následujícího dne předal oslavenci guberniální rada a 
krajský hejtman K. Mecsery, který připomenul zásluhy J. Pečenky a 
poděkoval za jeho přínos panství i obci. Zpráva o oslavách a předání 
medaile byla zveřejněna 27. října v 69. čísle Pražských novin /“Prager 
Zeitung“/. O důchodním J. Weyrauchovi byla již zmínka, 
vrchnostenským lesníkem byl A. Peternek. J. Pečenka působil ve 
zmíněné funkci do smrti v r.  1863, kdy došlo v úřadech k několika 
změnám. 

Zprávu a řízení poddaných uskutečňovali panští úředníci pomocí 
místních občanů. Prostředníkem vůči poddaným byl rychtář, hlavní 
představitel samosprávy, jmenovaný vrchností na určitou dobu. Měl vést 
správu jménem vrchnosti a v její prospěch. Byl spíše nižším úředníkem 
vrchnosti než zástupcem vesnického společenství. V 18. a v 1. polovině 
19. století je zastávali občané s příjmením, která se  dosud  mezi 
obyvateli vyskytují -  Kněžek, Mazura, Sokol, Vidrma -  nebo byla 
známa ještě nedávno -  Ješina, Lenoch, Daněk.  Mimo rychtáře  působili 
ještě čtyři konšelé /přísežní/ a jeden obecní starší. Mezi nimi byla opět 
řada příjmení dosud známá -  Hrobař, Dvořák, Hlaváček, Kubíček, 
Kotýza, Sokol, Kněžek, Mazura  - či donedávna se vyskytující -  Ješina, 
Durchánek, Jindra, Kaňka, Balous, Daněk, Pazourek. Přímý příbuzenský 
vztah k současným příjmením bude zřejmě ojedinělý.    
                                                                                                      
/pokračování příště/ 

Jan Kaplan, kronikář 
 

 
 



 

  

O činnosti  Klubu důchodů Doudleby nad Orlicí 
 
 14. dubna jsme se sešli, my důchodci, v Leně na výroční členské 
schůzi, kde jsme hodnotili naši činnost za minulý rok. Scházeli jsme se 
každé úterý a čtvrtek (kromě prázdnin) a v těchto dnech podle svátků 
v kalendáři jsme slavili: v dubnu Velikonoce, v květnu Den matek, 
v červnu Den dětí a seniorů a v prosinci Mikuláše, Vánoce a Silvestra.  

Všechny tyto oslavy mají své rituály. Např.: Velikonoce si 
připomínáme také tím, že hned po velikonočním pondělí, tj. v úterý, si 
senioři přinesou z domu uvařená vajíčka, která se polévají teplým 
přeškvařeným máslem a podávají se se speciálně upravenou cibulí a 
s chlebem. Je to naše specialita a pochoutka. Na Mikuláše a na Vánoce si 
dáváme (tajně) dárky a při kafíčku a při konzumaci různých sladkostí je 
nám v kruhu našich přátel dobře.    

Také jsme se v minulém roce vydali na dva zájezdy autobusem. 
Nebyly to zájezdy nikam daleko, ale přesto byly pěkné. První zájezd byl 
jen do Kostelce nad Orlicí na Rabštejn na Harmonikáře, ale byl to pro 
nás pro všechny nádherný kulturní zážitek. Tak se nám program 
harmonikářů líbil, že namísto předpokládaného odjezdu autobusu zpět 
domů, který byl plánován na 22,00 hodinu, jsme odjížděli z kosteleckého 
náměstí až     v 1 hodinu po půlnoci. Nebylo snad nikoho, kdo by si 
s harmonikáři nezazpíval písničky našeho mládí.  

Podruhé jsme si zajeli do Nového Města nad Metují na výstavu 
Vánoce s květinou, která probíhala v novoměstském zámku. Zde jsme si 
mohli prohlédnout květinovou a vánoční výzdobu, kterou připravili 
zahradníci regionu ve spolupráci s učňovskou zemědělskou školou. Při 
zpáteční cestě jsme se zastavili v Třebechovicích pod Orebem, kde jsme 
si prohlédli slavný Proboštův betlém a různé další betlémy zapůjčené 
z celé republiky. A protože minulá zima byla téměř bez sněhu, tak nám 
tento výlet připomněl blížící se Vánoce a dodal vánoční náladu. 

4x ročně se scházíme a oslavujeme společně s našimi členy klubu 
jejich narozeninová výročí. Svoje narozeninové kulatiny za minulé 
období oslavilo 10 našich seniorů. Čas přidává roky všem, a tak jim 
dodatečně přejeme, aby ty příští roky prožívali ve zdraví a v pohodě.  

Kromě oslav a obyčejných pohodových schůzek jsou i smutná 
setkání. A to, když se musíme rozloučit s našimi přáteli, kteří nás navždy 
opustili. Také jsme v klubu mezi sebou uskutečnili dobrovolnou sbírku 

na Fond ohrožených dětí. Na účet tohoto fondu jsme odeslali částku     
1.000,- Kč. 

Přijďte mezi nás. Není pravda, že se budete cítit v našem klubu 
starší. Naopak, v příjemném kolektivu zapomenete na denní starosti 
života a budete se cítit mladší. Věříme, že náš klub za minulé období 
připravil pro naše seniory hodně hezkých setkání a přispěl tak k pohodě a 
k radostnému prožívání důchodového věku.  

Náš velký dík patří i úřadu městyse, který nás v naší činnosti 
významně podporuje. 

Spokojené stáří je odměnou za plodný život a Klub důchodů je 
organizací, která se na spokojeném stáří velkou mírou podílí. 

Za samosprávu Klubu důchodců  Doudleby nad Orlicí  
Marie Kopsová 

 
Úspěch firmy Hynek z Opočna 
 

1. místo v architektonické soutěži Fasáda roku 2006 v kategorii 
Rekonstrukce získala  práce  „Renesanční sgrafitové fasády zámku 
Doudleby nad Orlicí“ firmy Ing. Václav Hynek, stavební a obchodní 
firma, Opočno.  V Hudebním divadle v Praze - Karlíně toto prestižní 

ocenění převzal její ředitel Václav Hynek. „Nová 
fasáda přesně obnovuje původní styl a zachovává 
plasticitu sgrafitové fasády zároveň. Byla provedena 
komplexní její rekonstrukce při respektování historické 
předlohy a spolupráce s památkáři. Celá rekonstrukce 
byla provedena na vysoké profesionální úrovni a 
výsledek lze hodnotit jako vynikajícím způsobem 
provedenou opravu historického zámku,“ uvádí se 

v závěrečném hodnocení.  
Mikuláš z Bubna nechal 1588 - 1590  starou doudlebskou tvrz 

zbořit a na jejím místě dal vystavět renesanční zámek s nádhernou 
sgrafitovou výzdobou. Čtyřkřídlá jednopatrová budova čtvercového 
půdorysu byla koncem 17. století barokně přestavěna.  

PhDr. Josef Krám 
 



 

  

Václav Prachař převzal Cenu dr. Václava Jíry 
   

Sekretář fotbalového oddílu 
TJ Velešov Doudleby nad Orlicí pan 
Václav Prachař převzal ve středu      
9. května z rukou předsedy ČMFS 
ing. Pavla Mokrého Cenu dr. Václava 
Jíry. Stalo se tak při slavnostním 
vyhlášení v kulturním domě na 
Smíchově v Praze. Všichni laureáti 
převzali ocenění za svoji dlouholetou 
činnost ve fotbale, pan Prachař působí 
v našem klubu v roli jednatele a 
sekretáře již 30 let! 
  Jménem výboru a jménem 
celého fotbalového oddílu panu Prachařovi gratulujeme a děkujeme       
za jeho dlouholetou obětavou práci pro klub.  

 
  První máj jsme oslavili v Doudlebách nad Orlicí fotbalovým 
srandamačem. Nadšení a elán mladých dam a slečen na straně jedné a 
zkušenost a fotbalovost starších pánů na straně druhé.  

 
  Zajímavé výkony byly k vidění na obou stranách, ale výsledek 
klání není zdaleka tak podstatný jako fakt, že utkání za krásného počasí 
přihlíželo přes 250 spokojených diváků. 

Pomozte nám sehnat stavební buňku 
   Oddíl kopané TJ Velešov Doudleby nad Orlicí shání 1-2 stavební 
buňky (prodej, pronájem, dar) k provizornímu vyřešení tíživé situace s 
kabinami (jen 2 kabiny pro celý oddíl). V případě, že můžete pomoci 
volejte 603 93 88 51. Děkujeme. 

Miroslav Hofmann,  
předseda oddílu TJ Velešov Doudleby nad Orlicí 

 
Léto v  knihovně 

Prázdniny klepou na dveře, letní dovolené jsou dávno 
naplánovány. Týdny letních radostí a odpočinku pro někoho znamenají 
možnost konečně přečíst všechno, na co nebyl dosud čas, a jiný naopak 
čtení knih odsunuje na okraj svých zájmů. Ať tak nebo tak, víme, že číst 
se dá na cestách i u vody, daleko za hranicemi i v chalupě za humny. 
Všem, čtenářům i nečtenářům, přeji krásné, svěží, pohodové léto podle 
vlastní chuti a nabízím malou inspiraci z nových knih. 
 

V červenci a srpnu je v knihovně otevřeno 
v  PONDĚLÍ   9 – 12 a 13 – 17.30 

Zavřeno z důvodu dovolené bude 13. -  24.srpna. 
 
Halada O.: Na kole křížem krážem po Čechách a Na lodi křížem 
krážem po Čechách (přírodní, kulturní i historické cíle, vhodné trasy, 
spojení, odkazy, mapy) 
Janáč M., Tumlíř P., Harvalík M. : Divnopis (vysvětlení 101 podivných 
jmen našich obcí a odkazy na turistické zajímavosti v jejich okolí) 
Toušlová I., Podhorský M., Maršál J.: Toulavá kamera 3 (zajímavá 
místa a lidi ze všech krajů včetně našeho - podle přitažlivého televizního 
pořadu) 
Švábová J., Rygl T.: Praha (podrobný obrazový průvodce s průřezy 
k trojrozměrnému nahlédnutí do nejvýznamnějších staveb světských i 
církevních) 
Breton R.: Atlas jazyků světa (minulost, současnost a možná 
budoucnost) 

 



 

  

Kulturní a sportovní akce roku 2007 

                              
Datum  Název akce Pořadatel 
22.6. Megakoncert léta 2007 - KATAPULT  TJ Velešov-kopaná 

29.6. Rozloučení s fotbalovou sezónou 2006/2007 TJ Velešov-kopaná 

30.6. Turnaj pana Rokla ve fotbale žáků TJ Velešov-kopaná 

červen 
Slavnostní vyřazení žáků 9. třídy  
(obřadní síň na doudlebském zámku) 

Školská a kulturní 
komise 

6.7. Hasičský den (Splávek) SDH 

20.7. Staré pecky a fláky (reprodukovaná hudba) TJ Velešov-kopaná 

21.-28.7. Letní tábor Miletín TJ Sokol 

29. 7.  Pohádka O slavíku a růži (na zámku) ŠKK 

červenec  Země Evropy (B. Jindra - Vamberk - kolo a pěší) TJ Velešov-turisté 
červenec-
srpen Francie - Švýcarsko - Itálie (voda) TJ Velešov-turisté 

17.8. Bladex (živá hudební produkce) TJ Velešov-kopaná 

24.8. Staré pecky a fláky (reprodukovaná hudba) TJ Velešov-kopaná 

30.8.-2.9. 
Kyjovsko - Chřiby - Vinařské stezky (B. Jindra - 
Vamberk - kolo a pěší) TJ Velešov-turisté 

srpen Salza - Rakousko (voda) TJ Velešov-turisté 

7.-9.9. Roháče (Ústí nad Orlicí - pěší) TJ Velešov-turisté 

21.9. Staré pecky a fláky (reprodukovaná hudba) TJ Velešov-kopaná 

25.-30.9. 
Volovské Vrchy - Slovenský kras (B. Jindra - 
Vamberk - kolo a pěší) TJ Velešov-turisté 

září  Teplá - Střela (voda) TJ Velešov-turisté 

září Zahájení cvičebního období TJ Sokol 

září-říjen 
Zájezd pro děti - Divadlo Spejbla a Hurvínka 
(Praha) 

Školská a kulturní 
komise 

 

 

Projednává se nový územní plán. Jak se asi změní tato místa? 
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Žáci 5. třídy se svým dokončeným dílem 

 
 

 

Převoz Relikviáře sv. Maura do Bečova nad Teplou 

 
 

 


